
ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség
Képviselőcsoportj a

Dr. Kövér Lászl ó
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

»Elképzelhető-e a nyugat-dunántúli (Gyó'r-Moson-Sopron megyei) rendőrségi
állomány létszámának megerősítése Románia schengeni csatlakozása után?"címmel
a Házszabály 91 .§-a alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani dr . Pintér Sándor
Miniszter Úrhoz .

A választ írásban kérem !

Tisztelt Miniszter Úr !

Az elmúlt fél évben rendszeresen találkozhattunk a jó hírrel, miszerint (Bulgári a
mellett) Románia is határidőre teljesít(het)i azokat a technikai feltételeket, amelyek
szükségesek a két ország Schengeni Övezethez való csatlakozásának . Józan
számításaink szerint ezzel 2011 márciusában (éppen a magyar EU-elnökség idején )
megszűnik a klasszikus határellenőrzés a magyar-román határszakaszon, mivel erről a
határszakaszról a román-moldáv, illetve a román-ukrán határszakaszokra tev ődnek át
az EU külső határai . Az illegális határátlépés és az embercsempészet szempontjábó l
így ezek a határszakaszok lesznek az EU talán legnehezebben védhet ő külső
határszakaszai . Ugyanakkor nem szabad elfeledkezni arról sem, hogy mind az EU-b a
történő illegális bevándorlással, mind a (nemzetközi) utazó b űnözéssel kapcsolatban
komoly célterület az Ausztriával határos nyugat-dunántúli régió . A mélységi
ellenőrzések hatékonyságának, illetve az ember- és árucsempészettel szembeni
fellépés szempontjából kívánatos volna a nyugat-dunántúli (els ősorban a Győr-Moson-
Sopron megyei) rendőrségi állomány számbeli megerősítése, melyre kiváló alkalmat
kínál Románia schengeni csatlakozását követ ően a magyar-román határszakaszon
felszabaduló energia .

1 . Szükségesnek látja-e a Belügyminisztérium a nyugat-dunántúli (Győr-Moson-
Sopron megyei - határ közeli) mélységi ellenőrzések fokozását?
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2. Tervezi-e a Belügyminisztérium, hogy meger ősíti a nyugat-dunántúli (Győr-
Moson-Sopron megyei) rendőrségi állomány létszámát, különös tekintettel a z
Ml-es autópályán áthaladó csempészforgalomra ?

3. Tervezi-e a Belügyminisztérium, hogy a nyugat-dunántúli (Győr-Moson-
Sopron megyei) állomány létszámának megerősítését a magyar-román
határszakaszon való határellenőrzés megszűnéséből fakadó létszámtöbbletből
biztosítja? Amennyiben ige, mekkora átcsoportosítással lehet számolni ?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2010 . november 9 .

Gyopáros Alpár
országgyűlési képviselő
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